
Bij het verstrekken van hulpmiddelen doen zich regelmatig problemen voor. Mensen krijgen 
niet het juiste hulpmiddel voor hun situatie, worden niet gesteund bij de aanvraag van hun 
hulpmiddel, moeten lang op levering wachten en kunnen geen goede informatie over 
geschikte hulpmiddelen vinden.
Al langere tijd laten cliënten en hun organisaties weten dat er knelpunten zijn bij de 
verstrekking van hulpmiddelen.
De Nationale Ombudsman vroeg vorig jaar ook aandacht voor de problemen.
De Vereniging van Nederlandse Gemeenten start een Verbeteragenda Wmo-hulpmiddelen 
en roept gemeenten op om mee te doen.
Ik weet inmiddels dat door de Peelgemeenten een begin is gemaakt met  de 
verbeteragenda. Men wil dit via de VNG  in commissie verband oppakken.
Onze vragen: Wat is de huidige stand van zaken m.b.t. (verstrekken van) de 
hulpmiddelen in Gemert-Bakel?
Welke ontwikkeling is hierin geweest en welke ontwikkeling valt hierin te verwachten?
Wordt e.e.a. nader bekeken en wordt hierin nog naar verbetering gestreefd?

Wij ontvangen met enige regelmaat reacties met vraagtekens door opgelegde kortingen op 
uitkeringen, oa. als gevolg van vermeend samen wonen, wel of niet werken terwijl men in de 
bijstand zit e.d. 
We willen de vraag stellen of de gemeente deel gaat nemen aan het thema "maatwerk" 
wat is opgestart door het demissionaire  kabinet of dat via de Peelgemeenten gaat lopen ?


